
Portefeuillehouder Titel Afgedaan Toezegging Stand van zaken
Commissie Parelhof 04-03-2025 4.1. 
Evaluatie en vervolg Dorps- en 
wijkgericht werken 
(portefeuillehouders Langedijk en 
Leibbrand)

Ester Leibbrand Uitvoering input pilot dorps- en 
wijkgericht werken 

Nee Wethouder Leibbrand zegt toe om, na een positief besluit van 
de raad over de pilot dorps- en wijkgericht werken, uitvoering 
te geven aan de input die is opgehaald met de pilot.  

Dit loopt nog en wordt opgepakt. 

Gemeenteraad 25-02-2025 7.3. 
Kadernota 2026 Recreatieschap 
Geestmerambacht

Ester Leibbrand Kadernota 2026 Recreatieschap 
Geestmerambacht

Nee Wethouder Leibbrand zegt toe de raad beter mee te nemen 
in de ontwikkelingen, processen en besluiten van het 
Recreatieschap.

Dit onderwerp loopt nog. 

Gemeenteraad 28-01-2025 8.1. Motie 
vreemd LDW, PvdA/GL, CU, SDW en 
D66 - Beschikbaarheid Openbare 
Toiletten

Ester Leibbrand Motie Openbare Toiletten Nee De wethouders is bezig met het beleid inclusiviteit, daar is dit 
onderdeel van. Daar komen de openbare toiletten in terug en 
andere maatregelen in terug. Dit is net voor de zomer klaar. 
In het beleid komt duidelijk wat al gedaan is, wat nodig is, en 
wat het extra kost. De raad krijgt het te zien.

De wethouder geeft ook aan dat zij al meerdere acties heeft 
ondernomen voor verbetering sinds december en met 
betrekking tot de toiletten in het Park van Luna. Dit wordt in 
de verdere uitwerking meegenomen. 

Diverse acties staan uit of zijn al 
uitgevoerd en wordt deels ook 
meegenomen in het diversiteits- en 
inclusiebeleid, oplevering van  het 
diversiteits- en inclusiebeleid staat voor 
kwartaal 3 op de BTA. 

Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

Ester Leibbrand Bebording erfgoed, musea en 
andere toeristische punten

Nee Wethouder Leibbrand zegt toe dat er voor eind 2024 een plan 
over de bebording van erfgoed, musea en andere toeristische 
punten naar de raad komt. 

De opdracht is gestart. De 
inventarisatiefase is gestart. Voor het 
zomerreces ontvangt de raad een plan van 
aanpak met bijbehorend 
financieringsvoorstel.

Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

Ester Leibbrand Motie Behoud Beschermd 
monument Stationsweg

Nee Wethouder Leibbrand zegt toe dat er Q1 2025 beleid voor 
erfgoed komt (inclusief religieus erfgoed). Verder zegt zij toe 
dat zij voor 1 oktober contact opneemt met de 
projectontwikkelaar over de kerk aan de Stationsweg.  Met 
deze toezegging wordt de motie ingetrokken.

Erfgoedbeleid komt in de raad van juni 
2025. Er is contact geweest met de 
projectontwikkelaar. Toezegging is 
daarmee afgedaan. 

Gemeenteraad 25-02-2025 9.1. Motie 
vreemd SDW - Meer taken meer 
knaken 

Fred Ruiten Meer taken meer Knaken Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten gaat in de regio bespreken om een brief 
naar het kabinet te sturen over dat er voldoende geld moet 
zijn om de taken die over worden/zijn geheveld naar de 
gemeente, goed te kunnen uitvoeren.

Brief als regio NHN gestuurd. En 2 
wethouders waren aanwezig in Den Haag 
26 maart 2024,voor het bijwonen van het 
debat gemeentelijke financiën. Daarmee is 
de toezegging afgedaan.Commissie de Binding 10-09-2024 

4.3. Besluit voortzetten 
Dienstverleningsovereenkomst 
Ontwikkelingsbedrijf 2025-2031 - 
wethouder Ruiten

Fred Ruiten Meerjarenplan 
Ontwikkelingsbedrijf NHN 

Nee Wethouder Ruiten zegt toe het meerjarenplan van het 
Ontwikkelingsbedrijf NHN te delen met de raad zodra deze 
gereed is. 

Is nog niet gereed, er is nog geen 
goedgekeurd meerjarenplan.



Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

Fred Ruiten Evaluatie Broekerveiling Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten zegt toe dat er eerst een evaluatie komt 
over museum de Broekerveiling voordat financiën ter 
beschikking wordt gesteld. Eerst evaluatie en dan pas het 
geld. De evaluatie vindt voor de begrotingsbehandeling 2025 
plaats. Agendering in overleg met de griffie. 

De evaluatie is met een raadsvoorstel door 
college naar de raad gestuurd voor 
agendering raad sept 2024 en op verzoek 
van de raad alleen oordeelsvormend 
besproken. En in januari 2025 is er een 
raadsbesluit Exploitatiesubsidie Museum 
BroekerVeiling geweest. Toezegging is 
daarmee afgedaan. 

Gemeenteraad 18-06-2024 7.01. 
Begroting 2025 en jaarstukken 2023 
Cocensus

Fred Ruiten Bezuinigingsscenario's 
gemeenschappelijke regelingen

Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten zegt toe dat bij de bezuinigingsscenario; s 
ook wordt meegenomen welke impact dit heeft op 
(maatschappelijke) voorzieningen/taken.

Is meegenomen in kadernota 2026, is 
meegegeven in de zienswijze aan de GR-
en in februari 2025. Toezegging is 
daarmee afgedaan.

Gemeenteraad 18-06-2024 7.01. 
Begroting 2025 en jaarstukken 2023 
Cocensus

Fred Ruiten Financiële doorwerking 
gemeenschappelijke naar 
Ravijnjaar 2026 

Nee --> 
JA

Bij motie 7.01 (regie op de uitkomsten financiële 
doorrekening naar Ravijnjaar 2026, ingetrokken). 
Wethouder Ruiten zegt toe dat hij de scenario’s van de 
regietafel deelt met de raad als het college ze heeft 
ontvangen.

Brief van de wethouders financien Regio 
Alkmaar en de brief van de Regietafel 
NHN zijn gedeeld met de raad en 
meegenomen met zienswijze kadernota. 
Toezegging is daarmee afgedaan.

Commissie de Binding 06-06-2023 4. 
De Vaandel Noord gebiedsvisie en 
ontwikkelstrategie 

Fred Ruiten Gebiedsvisie Vaandel Noord Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten zegt toe dat hij zich bij de gedeputeerde 
zal inspannen voor aansluiting van de Vaandel Noord op het 
OV netwerk.

Het college heeft dit in meerdere 
gesprekken met GS besproken. Blijft onder 
de aandacht. Toezegging is daarmee 
afgedaan. 

Commissie Parelhof 12-12-2023 3.1. 
Belastingverordeningen 2024  - 
wethouder F. Ruiten - 
oordeelsvormend

Fred Ruiten Kosteloze huwelijk in 
legesverordening 2024

Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten zegt toe het kosteloze huwelijk in 2024 op 
te nemen in de legesverordening. 

Is opgenomen in de legesverordening die 
in december 2024 door de raad is 
vastgesteld. Toezegging is daarmee 
afgedaan.

Gemeenteraad 07-11-2023 3. 
Prognose reserves 2023-2027

Fred Ruiten Bouwprojecten en sociale koop Nee -->JA Wethouder Ruiten zegt toe op het amendement sociale 
woningbouw: als er over bouwprojecten wordt gesproken met 
de raad dat het goed is om stil te staan bij wat de gemeente 
nu doet aan sociale koop. Het is goed om daar bij woonvisie 
op terug te komen.

Dit is opgenomen in de woonvisie. Deze is 
inmiddels door de raad vastgesteld op 22 
okt 2024, toezegging is daarmee 
afgedaan. 

Gemeenteraad 07-11-2023 4. 
Programmabegroting 2024 en 1e 
begrotingswijziging

Fred Ruiten Mogelijke bezuinigingen Nee --> 
JA

Wethouder Ruiten zegt toe dat voordat er scenario’s voor 
mogelijke bezuinigingen worden gemaakt, wordt gewacht op 
de uitslag van de landelijke verkiezingen, een nieuwe 
regering, de meicirculaire 2024 en de jaarrekening 2023. Dan 
is duidelijk wat de ruimte is en wat mogelijk nodig is qua 
bezuinigingen. Informatie volgt richting de begroting 2025. 

Afgedaan met de begroting 2025 en wordt 
in de volgende jaren de standaard. Is 
tevens meegenomen in het traject 
Realistisch begroten. Hiermee is deze 
toezegging afgedaan.

Commissie Parelhof 31-10-2023 3.1. 
Prognose reserves 2023-2027   -
wethouder Ruiten   -oordeelsvormend

Fred Ruiten Prognose reserves 2023-2027 Nee --> 
JA

- Het college informeert de raad op een andere moment over 
 de voorzieningen. Wellicht bij de jaarrekening.

- Het college vermeldt eventuele wijzigingen in de reserves 
voortaan bij de Kadernota.

Wordt meegenomen bij de jaarrekening en 
de kadernota. 



Gemeenteraad 25-02-2025 7.2. 
Kadernota 2026 GGD Hollands 
Noorden

Gerard Rep Kadernota 2026 GGD Hollands 
Noorden

Nee Wethouder Rep zegt toe zich in te spannen om de 
bezuinigingsdoelstelling van minimaal 5% te halen en zijn 
uiterste best zal doen om de 7% te halen. Dat gesprek gaat 
hij met de GGD voeren.
Op basis hiervan is het amendement van de VVD 
ingetrokken.

Dit is in het AB GGD van 12 maart 
besproken. 

Gemeenteraad 22-10-2024 7.3. 
Vaststellen Woonvisie Dijk en Waard 
2024-2029

Gerard Rep Plan van aanpak - alternatieve 
woonvormen

Nee Wethouder Rep zegt toe dat hij het plan van aanpak zoals 
omschreven in de motie Alternatieven woonvormen voor 
statushouders in Q4 2025 aan de raad voorlegt en deze 
uitbreidt met andere doelgroepen waarvoor het vinden van 
een woning zeer lastig is. 

Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

Gerard Rep Mentale gezondheid Nee Wethouder Rep geeft aan dat er een regionaal plan komt (op 
basis van de monitor van de GGD) hoe hiermee kan worden 
omgegaan. Dat komt z.s.m. na het zomerreces naar de raad. 
Er wordt dan ook aangegeven wat er gebeurd is tussen de 
behandeling van de begroting in 2024 en de bespreking 
gisteren in de raad. Hoe heeft het college hier de raad over 
geïnformeerd in die periode?

De mentale gezondheid van jeugd en 
jongeren is als thema opgenomen in het 
Uitvoeringsplan Weerbare Jeugd. Met dit 
plan geeft Dijk en Waard prioriteit aan het 
veilig, gezond en kansrijk opgroeien van 
jongeren, waarbij weerbaarheid een 
belangrijke beschermende factor is. De 
raad is op 14 januari 2025 via een 
collegebericht geïnformeerd over het 
uitvoeringsplan. De interventies op het 
gebied van mentale gezondheid worden 
concreet uitgewerkt in een jaarlijkse 
uitvoeringsagenda, in 2025 is die in Q2 
klaar. Na vaststelling door het college 
wordt de raad hierover geïnformeerd.

Commissie Parelhof 16-05-2023 5. 
Raadsvoorstel Integraal beleidskader 
sociaal domein (oordeelsvormend)

Gerard Rep Integraal beleidskader Sociaal 
domein (2)

Nee
Ja

Wethouder Rep zegt bij de behandeling van het IBK sociaal 
domein toe dat hij n.a.v. de vraag van mevrouw Wanst (VVD) 
op termijn een bijeenkomst organiseert waarin de raad 
bijgepraat wordt over de best practises/praktijkvoorbeelden 
van de uitvoering van het beleid.

De indicatoren zijn op 19 juni 2024 in de 
commissie sociaal domein besproken en 
besluitvorming heeft plaatsgevonden 
tijdens de raadsvergadering op 24 
september 2024. Daarmee is de 
toezegging afgedaan.

Commissie Parelhof 16-05-2023 5. 
Raadsvoorstel Integraal beleidskader 
sociaal domein (oordeelsvormend)

Gerard Rep Integraal beleidskader Sociaal 
domein (1) 

Nee
Ja

Wethouder Rep zegt bij de behandeling van het IBK sociaal 
domein toe dat hij n.a.v. van de vraag van mw. Visser (CU) 
naar de indicatoren Jeugdzorg in gesprek gaat met de raad 
over de wijze waarop de indicatoren gemonitord worden.

De indicatoren zijn op 19 juni 2024 in de 
commissie sociaal domein besproken en 
besluitvorming heeft plaatsgevonden 
tijdens de raadsvergadering op 24 
september 2024. Daarmee is de 
toezegging afgedaan.



Commissie de Binding 03-10-2023 3. 
Harmonisatie kaders armoedebeleid  -
wethouder G.Rep  -oordeelsvormend

Gerard Rep Harmonisatie kaders 
Armoedebeleid

Nee
Ja

Wethouder Rep zegt toe om de nieuwe armoede-monitor 
direct te delen met de raad. Naar verwachting zal dit in de 
loop van het 2024 zijn.

De raad heeft de armoedemonitor en 
inkomenseffectrapportage 2023 op 29 
oktober 2024 via een collegebericht 
ontvangen. Daarmee is de toezegging 
afgedaan.

Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

John Does Motie Visie op Sport en 
Bewegen

Ja Wethouder Does geeft aan dat er geïnventariseerd gaat 
worden wat de gemeente doet met sport en bewegen. Na de 
zomer kan dit met de raad worden besproken. Op basis van 
deze toezegging wordt de motie ingetrokken.

Het collegebericht Uitvoeringsprogramma 
Cultuur en voortgang plannen Sport van 
11 maart 2024 aan deze toezegging 
toevoegen. Daarmee is deze toezegging 
afgedaan.

Gemeenteraad 12-03-2024 6.1. 
Integraal Huisvestingsplan onderwijs 
en Ruimte voor binnensport in Dijk en 
Waard

John Does Inclusief sporten meenemen bij 
uitwerking plan binnensport

Nee Wethouder Does geeft aan dat bij de uitwerking van het plan 
binnensport het inclusief sporten (G-sporter, jongeren en 
ouderen) mee te nemen.

Het inclusief sporten (G-sporter, jongeren 
en ouderen) is onderdeel van de invulling 
van de exploitatie van de 
binnensportaccommodaties. Er zijn 
gesprekken gevoerd met de werkgroepen 
sportverenigingen en een uitwerking 
hiervan  verwerkt in het voorstel 
accommodatieplan binnensport dat de 
raad in april besproken is (welke 
verschoven is na het najaar) en zal ook in 
het vervolg worden meegenomen.

Commissie de Binding 03-10-2023 2. 
Harmonisatie subsidies sport    -
wethouder J.Does -oordeelsvormend

John Does Harmonisatie subsidies sport Nee --> 
JA

Wethouder Does zegt toe om, als dat van toepassing is, op 
een later moment bij de raad terug te komen op de 
deprivatisering. Uiteraard wordt een en ander in 
samenspraak gedaan met de verenigingen.

De raad heeft op 28 januari 2025 een 
besluit genomen over het 
deprivatiseringsvraagstuk voetbal. 
Daarmee is de toezegging afgedaan.

Gemeenteraad 02-07-2024 3.c. 
Kadernota 2025

Maarten Poorter Alleen jij bepaalt' Nee
Ja

Burgemeester Poorter zegt toe terug te komen op hoe de 
gemeente met dit initiatief kan omgaan. Het gaat dan 
specifiek over het veiligheidsdomein.  

De burgemeester heeft kennis genomen 
van de suggestie en deze betrokken bij het 
project Weerbare Jeugd.

Gemeenteraad 07-11-2023 4. 
Programmabegroting 2024 en 1e 
begrotingswijziging

Maarten Poorter Weerbaarheid jongeren en 
ondermijning

Nee
Ja

Wethouder Rep zegt toe dat er een (technisch) gesprek komt 
met de raad in 2024 over weerbaarheid jongeren en 
ondermijning. Deze toezegging heeft wethouder Rep 
voor/namens Burgermeester Maarten Poorter gedaan. 

Op 13 februari 2025 heeft de sessie 
Weerbare Jeugd plaatsgevonden. 
Daarmee is de toezegging afgedaan.



Commissie Parelhof 04-03-2025 4.1. 
Evaluatie en vervolg Dorps- en 
wijkgericht werken 
(portefeuillehouders Langedijk en 
Leibbrand)

Nils Langedijk Inzicht in financiële gevolgen 
dorps- en wijkgericht werken 

Nee --> 
JA

Wethouder Langedijk zegt toe de raad meer inzicht te geven 
in de financiële gevolgen van het gebiedsgericht werken. Het 
streven is om dit vóór de raadsvergadering van 18 maart 
2025 te doen. 

Op 18 maart 2025 is dit overzicht 
verzonden aan de raad. Daarmee is de 
toezegging afgedaan.

Commissie Parelhof 04-03-2025 4.2. 
Kredietaanvraag doorontwikkelvisie 
en strategie Stadshart 
(portefeuillehouder Langedijk)

Nils Langedijk Aanmaken app voor dossier 
Stadshart 

Nee Wethouder Langedijk zegt toe te kijken of het mogelijk is het 
dossier Stadshart op te nemen in de Bouwapp om zo 
inwoners en ondernemers breder te informeren dan alleen via 
de nieuwsbrief. Als dat niet mogelijk is, informeert hij de raad 
daar over.

Gemeenteraad 28-01-2025 8.3. Motie 
vreemd 50PLUS, BvdW, GL, D66, 
VVD, CDA - Verkeersveiligheid 
Reuzenpandasingel en Gibbon

Nils Langedijk Verkeersveiligheid 
Reuzenpandasingel en Gibbon

Nee --> 
JA

Wethouder Langedijk zegt toe binnen 3 maanden naar de 
raad te komen met een update over de situatie en mogelijke 
oplossingen. 

Op  22 april 2025 is er een collegebericht 
verstuurd. Daarmee is de toezegging 
afgedaan.

Gemeenteraad 28-01-2025 8.3. Motie 
vreemd 50PLUS, BvdW, GL, D66, 
VVD, CDA - Verkeersveiligheid 
Reuzenpandasingel en Gibbon

Nils Langedijk Verkeersveiligheidsplan Nee Wethouder Langedijk zegt toe dat het concept-
verkeersveiligheidsplan rond de zomer gereed is om te 

 bespreken. 

Loopt volgens planning

Gemeenteraad 22-10-2024 7.3. 
Vaststellen Woonvisie Dijk en Waard 
2024-2029

Ester Leibbrand Woonvisie: cluser- zorg- en 
seniorenwoning

Nee Wethouder Langedijk zegt toe dat hij met de raad de 
discussie organiseert over cluster-, zorg- en 
seniorenwoningen, om daarna op basis van de juiste 
informatie en terminologie het verdere gesprek hierover te 
voeren. 

Staat nog open. 

Nils Langedijk Integraal parkeerbeleid - afstand 
tot parkeervoorzieningen

Nee Wethouder Langedijk zegt naar aanleiding van de motie dat 
er wordt gekeken naar het meewegen van de afstand tot 
parkeervoorzieningen bij de invoering van het parkeerbeleid.

Dit is doorlopend zolang de uivoering 
loopt. 

Commissie Parelhof 12-09-2023 6. 
Raadsvoorstel Kredietvotering 
Stationsgebied

Nils Langedijk Kredtietvotering Stationsgebied 
fase 1

Nee 1. Wethouder Langedijk zegt toe de openbaarheid van het 
aantal biedingen tijdens de aanbestedingsprocedure te 
onderzoeken en de raad hierover in de raadsvergadering van 
19 september 2023 te informeren.
2. Wethouder Langedijk zegt toe de raad tijdig te informeren 
over de kosten van de ontwikkeling van fase 2 van het 
project Stationsgebied

Punt 1 is afgedaan. Punt 2 is doorlopend 
zolang het project in uitvoering is. 

Gemeenteraad 19-09-2023 7.a. 
Stand van zaken financiering en 
kredietvotering fase 1 stationsgebied 
Dijk en Waard

Nils Langedijk Stationsgebied Dijk en Waard Nee Wethouder Langedijk zegt toe de raad frequent te informeren 
over de voortgang van het project. Suggesties vanuit de raad 
zijn welkom, anders gaat dat via collegeberichten.

Doorlopend wanneer er relevante 
informatie is zoalng het project in 
uitvoering is. 

Commissie de Binding 08-10-2024 
4.1. Verzoek raadsadvies zonneweide 
glastuinbouwgebied Alton

René Schoemaker Bijeenkomst Energieneutraliteit - 
netcongestie

Nee --> 
JA

Wethouder Schoemaker zegt toe op korte termijn een 
bijeenkomst Energieneutraliteit voor de raad te organiseren 
waarbij tevens een toelichting wordt gegeven op de 
netcongestie met aandacht voor de invloed van toekomstige 
aanvragen op de belasting van het net en hoe flankerend 
beleid daarin kan ondersteunen.  

Er is 5 november 2024 een 
beeldvormende sessie geweest. Daarmee 
is deze toezegging afgedaan.  



Commissie de Binding 08-10-2024 
4.1. Verzoek raadsadvies zonneweide 
glastuinbouwgebied Alton

René Schoemaker Lokale kaders zonneweides en 
windparken

Nee Wethouder Schoemaker zegt toe de raad te informeren over 
de (on)mogelijkheid lokale kaders op te stellen, nadat er 
landelijke en provinciale kaders zijn vastgesteld die toezien 
op de aanleg van zonneweides en windparken. 

Deze kan pas afgedaan worden als er 
nieuws is uit Den Haag of provincie. Op dit 
moment niet bekend wanneer deze 
informatie komt, maar we houden het in de 
gaten. 

Commissie de Binding 01-11-2023 
2.1. Participatieverordening Dijk en 
Waard 2023 - wethouder R. 
Schoemaker - oordeelsvormend

René Schoemaker Uitdaagrecht - 2024 meenemen 
in participatiebeleid 

Nee Wethouder Schoemaker zegt toe dat het uitdaagrecht in 2024 
meegenomen wordt in de verdere uitwerking van het 
participatiebeleid. 

Er wordt gewerkt aan een raadsvoorstel 
over participatie, waarin deze toezegging 
wordt meegenomen. Doordat voorrang 
gegeven is aan gebiedsgericht werken, is 
dit iets vertraagd. Indien wethouder 
Schoemaker nog afwezig is, wordt dit 
opgepakt door wethouder Leibbrand 


